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§ 14  

BMX-ramper på Ärvingefältet 

Beslut 
Tjänsteutlåtandet utgör svar på medborgarförslaget. 

 
Ärendet 
Ett medborgarförslag om att bygga BMX-ramper i Ärvingeområdet 

inkom till förvaltningen den 16 juni 2014.  Förvaltningen har utrett 

möjligheten att bygga ramper för BMX-cyklar i Ärvingeområdet. Det 

har visat sig att sådana ramper kräver stora ytor. Det mesta av den 

obebyggda marken i Ärvinge ligger i kulturreservatet. Trafikkontoret, 

som är ansvarig för kulturreservatet, uppger att en BMX-bana inte är 

förenlig med natur- och kulturvärdena i reservatet. De ytor för fritid 

och lek som finns i övrigt i Ärvingeområdet är bebyggda med bland 

annat skateboardramper. Förvaltningen konstaterar att det inte finns 

någon yta i Ärvingeområdet där en BMX-anläggning får plats. 

Förvaltningen konstaterar också att det inte finns någon kommunal 

BMX-bana i Stockholms stad. Under 2015 ska idrottsförvaltningen ta 

fram en investeringsplan för att utveckla spontanidrottsytorna i staden. 

Inom ramen för den planen kan BMX-ramper komma att rymmas.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 februari 2015.  

Dnr 1.2.4.-379-2014.  

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  


